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ONROEREND ERFGOED

Flandern in NRW  -  Uitwerking (2)

In zijn antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 9 van 4 september 2014 gaf de minister-
president aan dat hij wil blijven investeren in samenwerking met Noordrijn-Westfalen en 
dat hij hieromtrent in gesprek zal gaan met zijn ambtsgenoot, mevrouw Hannelore Kraft. 
De minister-president vulde nog aan dat er samen zal bekeken worden op welke manier 
het initiatief Flandern in Noordrijn-Westfalen kan worden uitgewerkt. 

Op 18 november 2014 bracht de minister-president een kort werkbezoek aan de Duitse 
deelstaat. 

Heeft de minister-president hieromtrent van gedachten gewisseld met mevrouw Kraft? 
Zo ja, wat was de uitkomst van het gesprek? 



GEERT BOURGEOIS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD 
op vraag nr. 219 van 5 maart 2015
van KARIM VAN OVERMEIRE  

Tijdens het overleg van 18 november 2014 in Düsseldorf heb ik minister-president 
Hannelore Kraft van Noordrijn-Westfalen (NRW) meegedeeld dat de samenwerking met 
NRW prioritair en van groot belang is voor Vlaanderen. Ik verwees hierbij naar ons 
regeerakkoord.

We hebben beslist om een structurele samenwerking uit te bouwen, breed opgezet en 
inhoudelijk sterk, die zowel de prioriteiten van NRW als van Vlaanderen zal omvatten. De 
idee voor een Flandernjaar in NRW is op korte termijn niet aan de orde. Het valt 
niettemin niet uit te sluiten dat dit in de toekomst alsnog een onderdeel kan worden van 
de structurele samenwerking. 

Op basis van de inbreng van alle beleidsdomeinen van de Vlaamse overheid wordt een 
inventaris opgemaakt van mogelijke domeinen en projecten van samenwerking. In 
Vlaanderen neemt het Departement internationaal Vlaanderen hierbij het voortouw. Ook 
aan NRW-zijde wordt een dergelijke inventaris voorbereid. 


